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ZÁPISNICA z KONFERNCIE OBFZ BRATISLAVA – MESTO 

 

14. februára 2024 ( streda ) o 17,30 hod. 

 

v malej Konferenčnej sále Hotela Nivy, Líščie nivy 3, Bratislava 

 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  z 28 delegátov s právom hlasovať bolo 18 prítomných,  t.j. 

                  64,3 %, a 16 pozvaných členov Výkonného výboru a hostí. 

  

 

1. Otvorenie 

2. Správa mandátovej komisie 

3. Schválenie programu konferencie ObFZ  BA - mesto 

4. Schválenie pracovných komisií a pracovného predsedníctva 

5. Správa o činnosti ObFZ BA - mesto za rok 2022 

6. Správa o hospodárení ObFZ BA - mesto za rok 2023 – schválenie čerpania rozpočtu 

za rok 2023 

7. Návrh rozpočtu na rok 2024 – schválenie rozpočtu 

8. Správa revíznej komisie  

9. Potvrdenie delegátov na konferenciu BFZ za ObFZ BA - mesto  

10. Diskusia  

11. Návrh uznesenia 

12. Záver 

 

 

1. Otvorenie – prítomných privítal predseda ObFZ Bratislava - mesto Pavel Derkay 

a odovzdal slovo pánovi Jánovi Palenčárovi, ktorý viedol rokovanie konferencie. 

  

2. Správa Mandátovej komisie  

 

Pán Palenčár požiadal pána Bóca ako predsedu Mandátovej komisie 

o informáciu, či je konferencia uznášaniaschopná. Pán Bóc skonštatoval, že z 28-

mich riadnych členov je prítomných 18, teda kvórum o nadpolovičnej väčšine 

riadnych členov s právom hlasovať bolo splnené a konferencia je 

uznášaniaschopná. 

 

 

 



3. Schválenie programu konferencie tak ako bol predložený.  

 

Hlasovanie - Program bol jednomyseľne schválený 

 

4. Schválenie rokovacieho poriadku, pracovných komisií a pracovného 

predsedníctva  

 

Pracovné predsedníctvo – Pavel Derkay, Marián Beliansky, Ján Palenčár,  

Ľubomír Udvardy 

Mandátová komisia – predseda: Miroslav Bóc, členovia: Ondrej Trnovský a Jozef 

Ďuriš  

Návrhová komisia – predseda: Rastislav Kunst, členovia: Tomáš Lojdl a Dušan 

Štofik 

 

Hlasovanie – rokovací poriadok, pracovné predsedníctvo a pracovné komisie 

jednomyseľne schválené tak ako boli predložené 

 

5. Správa o činnosti ObFZ Ba-mesto – p. Derkay 

 

Pred prednesením správy o činnosti odovzdal slovo predseda ObFZ pánovi 

Letkovi, ktorý pre pracovné zaneprázdnenie požiadal o vystúpenie pred prítomným 

plénom už v úvode rokovania. 

Oboznámil delegátov a hostí s pripravovanými zmenami v ISSF – systéme a na 

stránke Futbalnet-u SFZ. Týkali sa týchto oblastí: 

 

- Notifikácie 

- Príprava evidencie hráčov a evidencia ostaršených hráčov 

- Nová verzia informácií v športe 

- Kooperácia pri transferoch profesionálov a amatérov s UEFA a FIFA 

- Platby príspevkov v zmysle Zákona o športe 

- Príprava Projektu rozvoja futbalu na Slovensku 

- Vysvetlenie pojmu Grassroots, ktorý zahŕňa všetky družstvá, nie len mládež, 

okrem elitných profesionálnych družstiev 

- Určenie mesačného poplatku na správu ISSF – systému vo výške 0,50 Eur na 

každého člena. Tieto prostriedky budú všetky použité na Grassroots 

- Upozornil delegátov, že preplácanie členského príspevku klubmi svojim 

členom je v rozpore so Zákonom o športe 

- Vysvetlil spôsob a použitie príjmov z reklamy na Futbalnet-e 

                  

                  Pán Letko si po svojom vystúpení vypočul niektoré otázky a názory z pléna. Napr.: 

                   

- Využiť kredity poskytované zo strany SFZ nie len na materiálne zabezpečenie, 

ale aj na odmeny trénerom 

- Odvody z platov trénerov neúmerne zaťažujú rozpočty klubov 

Pán Letko informoval, že SFZ pripravuje návod na riešenie tejto problematiky. 

 

- Obnoviť export stretnutí do excelovskej tabuľky, ktorý bol zrušený a priniesol 

problém s využívaním ihrísk viacerými klubmi 

Pán Letko vysvetlil zrušenie exportu, ktorý obsahoval údaje v rozpore s GDPR a 

riešením by bol filter využívania ihrísk. K tejto téme je potrebné zorganizovať 



stretnutie, na ktorom sa daná problematika podrobne rozoberie a nájde sa 

východisko.  

 

                  Po vystúpení pána Letka predniesol Správu o činnosti ObFZ BA – mesto    

                  predseda, pán Pavel Derkay.      

 

- Zhodnotil činnosť od poslednej konferencie, ktorá sa konala 1. marca 2023. 

- Výkonný výbor a Komisie pracovali v súlade so svojimi kompetenciami a bez 

vážnych problémov, zasadnutia VV boli v súlade so stanovami na pravidelnej 

báze.  

- Čo sa týka spolupráce s BFZ ako aj s ObFZ Bratislava - vidiek je na dobrej 

úrovni, vzájomná komunikácia je prospešná pre obidva oblastné zväzy. Taktiež 

komunikácia s vedením SFZ je korektná a vždy prospešná pre obe strany. 

 

Delegáti zobrali správu na vedomie – bez pripomienok 

 

6. Správu o hospodárení a čerpaní rozpočtu v roku 2023 predniesol podpredseda 

Výkonného výboru p. Beliansky 

 

Hlasovanie – delegáti schválili  Správu o hospodárení a čerpanie rozpočtu 

v roku 2023 jednomyseľne 

 

7. S návrhom rozpočtu na rok 2024 oboznámil delegátov konferencie tak isto  p. 

Beliansky 

 

Hlasovanie – delegáti schválili Rozpočet na rok 2023 jednomyseľne 

 

8. Správu revíznej komisie predniesol jej predseda a zároveň Kontrolór pán 

Ladislav Jakubec, ktorý skonštatoval, že hospodárenie ObFZ prebiehalo v súlade 

so zákonmi a stanovami bez zistených nedostatkov 

 

Delegáti zobrali správu na vedomie bez pripomienok 

 

9. Potvrdenie návrhu delegátov za ObFZ Bratislava - mesto  na konferenciu BFZ –  

hlasuje sa an block – 25 delegátov a dvaja náhradníci. 

 

Hlasovanie – Návrh delegátov na konferenciu BFZ bol jednomyseľne prijatý 

 

10.  Diskusia 

 

- Predseda BFZ, pán Jánošík zhodnotil spoluprácu s ObFZ ako dobrú 

a bezproblémovú.  

- Oboznámil prítomných s kúpou budovy pre BFZ a obidva ObFZ. Správu 

budovy, prípadnú rekonštrukciu a prenájom voľných priestorov bude riešiť 

spoločnosť BFZ – marketing s.r.o. 

- Oznámil prítomným termín konferencie BFZ dňa 14.3.2024 a pozval zástupcov 

delegovaných klubov na jej rokovanie. 

- Vyzdvihol prácu klubových funkcionárov v ťažkých podmienkach, ktoré 

priniesla turbulentná doba. 



- Vyzdvihol solídnu mládežnícku členskú základňu v Bratislavskom regióne 

v porovnaní s ostatnými regionálnymi zväzmi. 

- Informoval o vyhodnotení  FK Rača ako najlepšieho amatérskeho klubu v roku 

2023 v Bratislavskom regióne. 

- Ako negatívum skonštatoval nedostatok ihrísk v Bratislave, ako aj zánik dvoch 

klubov ( FK Mariathal Bratislava a ŠK Krasňany )  

- Oznámil schválenie reorganizácie III. ligy, ktorú riadi SFZ. Od ročníka 

2025/2026 budú namiesto dvoch skupín vytvorené 3 skupiny: 1.skupina - BFZ 

+ ZsFZ so 16-timi účastníkmi, 4 kluby z BFZ a 12 klubov zo ZsFZ. 2. skupina – 

SsFZ a 3. skupina VsFZ, obidve so 14-timi účastníkmi. Do týchto súťaží budú 

zaradené aj B mužstvá prvoligových a druholigových A mužstiev. 

 

- P. Palenčár ( FK Inter Bratislava ) – vyjadril sa k prístupu samosprávnych 

orgánov, skonštatoval, že pomoc športovým klubom mimobratislavských 

samospráv je neporovnateľná s podporou futbalu, resp. športu všeobecne, zo 

strany Magistrátu hl. mesta Bratislava a jeho Mestských častí. V Bratislave 

prakticky neexistuje, a preto vyzýva SFZ na stretnutie s pánom Vallom 

a starostami MČ. 

- Informoval o Konferencii o športe dňa 8.2.2024, ktorá sa uskutočnila za účasti 

ministra novovytvoreného Ministerstva cestovného ruchu a športu a predsedu 

SOV. Vyslovil nádej, že vytvorenie tohto ministerstva pomôže rozvoju športu, 

športovej infraštruktúry a tým aj futbalu. 

  

- P. Beliansky ( NŠK 1922 Bratislava ) – potvrdil rozdielnosť podpory klubov 

v Bratislave a mimo nej. Disproporcia pri financovaní malých klubov na 

dedinách v porovnaní s takmer žiadnou podporou v Bratislave je nelogická, aj 

vzhľadom na neporovnateľne vyššiu mládežnícku základňu v kluboch 

z hlavného mesta. Ako príklad uviedol klub z FA Lafranconi, ktorý zastupuje 

jediný kolektívny šport s početnou mládežníckou základňou v MČ Staré Mesto, 

ale samospráva ho nepodporí ani jediným centom. 

 

- P. Derkay ( predseda ObFZ a FKM Karlova Ves ) – poukázal na nezmyselné 

dane odvádzané z futbalových plôch. Kluby sú nútené navyšovať poplatky 

rodičov detí. Je nutné zjednotiť sily a vyvinúť tlak na kompetentné osoby 

v samosprávach. 

 

- P. Polák ( SDM Domino ) – vyslovil potrebu zmeny legislatívy, na základe 

ktorej by boli športové kluby oslobodené od daní z nehnuteľnosti a doriešiť 

legislatívne športové poukazy, ktorými by mohli byť hradené faktúry. Tak ako 

jeho predchodcovia, poukázal na obrovský rozdiel medzi podporou športu 

v Bratislave a v iných častiach Slovenska. 

 

- P. Kunst ( FK Rača ) – informoval, že oslobodenie od daní za športoviská bolo 

už legislatívne pripravené, nebola však vôľa zo strany kompetentných uviesť 

túto úľavu do praxe. Vzhľadom na skutočnosť, že Magistrát nie je ochotný 

prispievať Mestským častiam na športoviská, je potrebné vyvinúť tlak na 

kompetentných, aby presadili zmenu doterajšieho  pomeru príspevkov na 

kultúru a na šport v rámci rozpočtu Hl. mesta SR Bratislava. 

 



- P. Hudec ( FK Lamač ) – potvrdil negatívne skúsenosti z diskusií s MČ Lamač 

a nezáujem zastupiteľstva a vedenia mestskej časti pomôcť športu. 

Porovnal príspevky pre Základné umelecké školy vo výške 360,-Eur na jedného 

žiaka a nulové príspevky na žiaka v športových kluboch. 

 

           11.  Návrh uznesenia predniesol predseda Návrhovej komisie p. Rastislav Kunst 

      

Hlasovanie - delegáti schválili uznesenia prijaté konferenciou jednomyseľne 

 

     

     12.  Záver – predseda ObFZ Bratislava - mesto pán Pavel Derkay poďakoval všetkým     

prítomným za účasť a nerušený priebeh konferencie. Zároveň poprial všetkým veľa 

športových úspechov.  

 

 

Počet príloh:  

1. Prezenčná listina riadnych členov a výkonného výboru s pozvanými hosťami 

2. Správa Mandátovej komisie 

3. Správu o hospodárení a čerpaní rozpočtu v roku 2023 

4. Rozpočet na rok 2024 

5. Zoznam delegátov za ObFZ Bratislava - mesto  na konferenciu BFZ 

6. Uznesenie z Riadnej konferencie 

                        

 

 

Zapisovateľ: Ľubomír Udvardy, sekretár ObFZ Bratislava-mesto 

 

 

Schválil :  Pavel Derkay, predsedajúci pracovného predsedníctva 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


